
 

Dagsorden / Referat 

 

Mødeforum AFD.20 - Tytte/Blåbærhusene 

Dato/tid 12. september 2022 

Sted Kontoret 

Mødeleder Henrik 

Deltagere Inge, Maja, Jane, Louise og Henrik 

Afbud Silas og Helle 

Referent Henrik 

  

 

 

Punkt 1 Mødedatoer 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Forslag om at vi fastholder at afholde møderne d.2.mandag i 

måneden.  

Dog er der mandag d.13/2-23 og 10/4-23 som ligger i vinterferien og 

på 2.påskedag. Skal vi flytte dem en uge frem eller tilbage? 

Der er også august måned, hvor mødet ligger sent i forhold til budget 

møde. 

Referat Møderne er fastlagt til følgende datoer: 

12/9-22 

10/10-22 

14/11-22 

12/12-22 

9/1-23 

13/2-23 Vinterferie 

13/3-23 

10/4 23 2.påskedag 

8/5-23 

12/6-23 

14/8-23? 

Det kan dog være at et par af møderne bliver flyttet. 



 

Punkt 2 Udsendelse af dagsordener 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Der blev på budgetmødet spurgt til, om vi kunne sende dagsordener 

ud inden mødet.  

Hvordan får vi det til at fungere, hvor skal det sendes ud og hvornår 

(FB, hjemmeside og/eller vaskehusenes opslagstavler)? 

Referat Vi hænger dagsordener op i vaskehusene en uge før mødet. De vil 

også blive lagt på Facebookgruppen, Tytte/blåbærhusene afd.20 

Alle er velkomne til at kontakte bestyrelsen, hvis de har emner til 

dagsordenen. 

 

Punkt 3 Åbent kontor forud for møderne 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Hvordan klarer vi det mest praktisk.  

Skal vi alle sidde der, eller laver vi en fordeling?  

Hvor lang tid før mødet skal vi åbne? 

Referat Vi deler os op i hold af 2, der sidder på kontoret på skift. 

Vi starter med de næste 3 møder og evaluerer derefter. 

Kontoret er åbent fra kl.18.30 - 19.00, hvor der vil være kaffe og te 

på kanden samt god mulighed for at få noget på dagsordenen. 

10/10-22 - Inge og Maja 

14/11-22 - Silas - Helle 

12/12-22 - Louise - Jane - Henrik  

 

Punkt 4 Referent og mødeleder 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Skal vi have fast referent og mødeleder, eller skal det gå på skift?  

Referat Fast referent er Henrik og mødeleder går på skift. 

 



Punkt 5 Div. Udvalg 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Skal vi oprette nogle udvalg til arrangementer?  

Ikke at vi skal arrangere noget nu, men så vi ved, hvem der er 

tovholder på hvad. 

Referat Vi fra bestyrelsen vil gerne være behjælpelig med at arrangere div 

arrangementer. Hvis der er nogen, der har ideer, er i velkomne til at 

kontakte os. Vi håber, at der samtidig er nogle, der vil hjælpe til. Det 

kunne feks. være fællesspisning, fastelavn osv 

 

Punkt 6 Skovhuset 1.sal 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Skal vi bruge rummet til noget?  

Billard, bordtennis osv. 

Referat Vi undersøger økonomi omkring opstart af at få etableret et 

hyggerum. 

 

Punkt 7 Tema møde med repræsentantskabet 

ansvarlig Henrik 

sagsfremstilling  Der er tema møde onsdag d.26/10-22 på Jysk Park kl.18.00 - 21.00 

Der er følgende på programmet: 

• El-lade standere til biler i afdelingerne. 

• Fremtidens vaskeriløsninger. 

• Fremtidens tv og internetløsninger. 

Hvem vil med? Tilmelding senest d.11/10-22 

Referat Vi giver besked ved næste møde d.10/10 

 

Punkt 8 Kontrakt til pasning af dyr 

ansvarlig Henrik 



sagsfremstilling  Jeg har modtaget forslag til pasningskontrakt som vi skal have 

gennemgået og godkendt. 

Referat Der er små rettelser ellers er den godkendt. 

Henrik kontakter kontoret med rettelserne. 

 

Eventuelt  

ansvarlig Alle 

sagsfremstilling  Oprettet i Outlook. Container 

Referat Der tages kontakt til kontoret om muligheden for at suppleanter kan 

komme med på Outlook. 

Der kommer sedler rundt i postkassen ca 1 uge før der kommer 

container. 

Næste container kommer d.7-9/10 2022 

 


